



Naturally sourcing the best ingredients



# Nutritional ingredients

## Ingrédients nutritionnels



**SEAH International** offers you a wide range of ingredients from marine and vegetable origins, plant extracts and tailor-made products developed to your specifications with all guarantees of quality and safety.

With the fast evolution of nutritional research, **SEAH International** provides you exclusively new active molecules and is at the forefront of their development.



**SEAH International** vous propose une large gamme d'ingrédients d'origine marine et végétale, d'extraits de plantes et développe des produits sur-mesure répondant à un cahier des charges précis avec toutes les garanties de qualité et de sécurité.

Avec l'évolution rapide de la recherche en nutrition apparaissent de nouvelles molécules actives que **SEAH International** vous propose en exclusivité.



# Functional ingredients

## *Ingrédients fonctionnels*



Stabilizing, thickening, gelifying, and answering technical challenges of the food industry is the expertise of **SEAH International**.

Locust bean gum, guar gum, glucomannans, carrageenans... pure or blended, gums and hydrocolloids answer your requirements and ensure the success of your recipes.

Our selections of sweet and savory flavors meet the requirements of modern nutrition. Available in liquid, powder, or micro-encapsulated form for release control, they provide the expected taste to all your dishes.



*Stabiliser, épaissir, gélifier, relever tous les défis techniques de l'alimentation, c'est tout l'art de **SEAH International**.*

*Gommes de caroube, de guar, glucomannanes, carraghénanes... gommes et hydrocolloïdes, purs ou formulés en mélange, répondent à vos besoins et garantissent le succès de vos recettes.*

*Notre gamme d'arômes sucrés et salés répond aux enjeux d'une alimentation moderne. Disponibles sous forme liquide, poudre, ou micro encapsulée pour mieux maîtriser leur libération, ils donnent la saveur requise à tous vos plats.*



# A recognized know-how

## *Une expertise reconnue*



**SEAH International** was founded in 1980 to extract and offer the best of nature.

An international and recognized expertise in the areas of nutrition, dietetics and food industry makes the value of our company. Our teams would be delighted to provide you with advice and suggestions for the development of your diets.

Our international office locations combined with our long term network of exclusive partners and suppliers, guarantee the quality of our products under the best conditions.



**SEAH International** a été créée en 1980 pour extraire et offrir le meilleur des richesses de la nature.

*Cette expertise reconnue internationalement dans les secteurs de la nutrition, diététique et alimentation humaine fait la richesse de notre entreprise. Nos équipes sont à votre écoute pour apporter conseils et suggestions dans le développement de vos formulations.*

*Nos implantations internationales combinées à des relations de longue date avec un réseau de partenaires exclusifs et de fournisseurs, garantissent la qualité des approvisionnements aux meilleures conditions.*



**Seah**  
International



# Quality Qualité

To fully meet your expectations, **SEAH International** has a quality policy based on customer satisfaction, respect of different and diverse regulations, and monitoring of the technological development. Important research budgets are dedicated to improve our products and respect perfect compliance with agreed specifications.

Quality inspections realized in cooperation with international laboratories allow us to develop products adapted to your precise requirements and to guarantee the excellence of delivered products.

This quality effort is attested by various certifications : Bio, EcoCert, Kasher, Halal.



*Afin de répondre au mieux à vos exigences, **SEAH International** a développé une politique qualité basée sur la satisfaction client, le respect des différentes législations et une veille technologique.*

*Des budgets recherche importants sont consacrés à l'amélioration constante de nos produits et au respect des garanties offertes.*

*Les contrôles qualité effectués en partenariat avec des laboratoires internationaux, nous permettent de développer des produits adaptés à vos cahiers des charges et de vous garantir leur excellence.*

*Notre démarche qualité est illustrée par diverses certifications : Bio, EcoCert, Kasher, Halal.*



